
Vážení turističtí přátelé,  
 

je po 15 květnu 2011 a musím se rozhodnout na základě Vašich přihlášek, jak uskutečnit 
letošní DEP „Putování Českou republikou“. Již loni jsem avizoval, že pro uspořádání DEPu 
ve své klasické formě, tak jak jste byli doposud zvyklí, je potřeba minimálně 50 účastníků, 
aby se pokryly náklady. Je v tom počítáno především s nejdražší položkou, a to doprovodným 
vozidlem, které jak si myslím nemá žádný jiný DEP v České republice. Bohužel nízká účast         
a záloha, kterou požaduje provozovatel (25 tisíc), mě nutí k tomu, myslet ekonomicky tak, 
abych DEP uspořádal i za současné situace (40 účastníků) a k tomu maximálně využil Vámi 
mě svěřené finance. Málokdo ví, že službami v bufetu jsem v minulých dvou letech dotoval 
přepravu. Slíbil jsem, že DEP dokončíme ve své diamantové verzi. Ať tak, nebo onak se 
s ním definitivně rozloučíme v roce 2020. Sám si chci ještě připomenout místa, kudy jsme 
procházeli, navštívit to, co jsem z různých příčin nestihl. Toto je tedy poslední příležitost pro 
všechny, kteří si budou chtít dokončit chybějící stupně a získat ještě diamantový odznak 
s výpravnou verzí. 
 

Změny v letošním roce oproti původnímu záměru: 
 
1) Start nebude ve Valašském Meziříčí, ale v Kroměříži, kde budeme dva dni, aby se 
ušetřilo za přepravu. Na trasách to nic nemění, všechny trasy by i tak přejížděly z Valašského 
Meziříčí do Rajnochovic, tak tam pojedeme z Kroměříže a budeme putovat směrem na 
Holešov. Ti, co se neradi balí každý den, si přijdou na své, neboť ušetříme jeden den balení. 
Ti, kteří by rádi věnovali den prohlídce Kroměříže, mohou také se v tomto směru vyžít. 
Jinak se na trasách nic nemění, ani na dnech. Pouze místo v Třebíči, kde si s námi při shánění 
ubytování hráli celou dobu jako s horkým bramborem a Vladislavi kde slíbili, ale nesplnili, 
bude ubytování  poslední dva dni v Náměšti nad Oslavou. 
 
2) Přeprava zavazadel bude realizována smluvně pouze na přepravu z místa A do místa B. 
To znamená omezení jen pro mě, že v 8 hod budu nakládat zavazadla těch, kteří již budou na 
trase a převážet je do místa B. Ti, kteří budou odcházet po 8 hod, si doufám naloží svá 
zavazadla sami. V místě B je budu opět vykládat sám a pak pojedu někam na prohlídku. 
Ubytovací místo tak bude otevřeno nejdříve od 18 hod. V případě nepříznivého počasí 
samozřejmě dříve. 
 
3) Bufet nebude, ani jakákoliv jiná služba s tím spojená, neboť přijedu jako Vy jen s kolem, 
batohem, ve kterém budou kromě pamětních listů už jen odznaky a mapky putování pro 
každého z Vás. S sebou vezmu jednu rychlovarnou konvici, která nám snad bude při troše 
dobré vůle stačit na ranní kávy a čaje. Velkou nádobu s pochopitelných důvodů s sebou brát 
nemohu. O to víc se těším, že si s Vámi v klidu posedím v hospůdkách a popovídáme jako ve 
Vítkově. 
 
4) Plán letošního putování bude vypadat takto: 
1.-3.7. 2011 Kroměříž  (2 dny) 
3.-4.7. 2011 Tupesy ( 3 km od Buchlovic, 1 den) 
4.-5.7. 2011 Kyjov (1 den) 
5.-7.7. 2011 Hustopeče  (2 dny,  předání pamětních listů a odznaků) 
7.-8.7. 2011 Ivančice (1 den) 
8.-10.7. 2011 Náměšť nad Oslavou  (2 dny) 
 
5) Kdo se nepřihlásil do 15. 5. 2011, nemá nárok na odznak ve tvaru republiky, neboť 
jsem momentálně ve stavu, kdy vše musím nechat dělat (z minulých let mi zůstává jen něco 
málo odznaků) a pro mě je samozřejmě ideální stav po skončení větve stav odznaků - nula. 
Odznaky budu objednávat třetí týden v květnu. Později přihlášení mohou obdržet výpravný 
odznak diamantový a odznak ve tvaru republiky si pak objednat a přikoupit v roce 2012, až 
budu objednávat odznaky na tento rok. 



6) Cena za pozdější přihlášení zůstává stejná jako doposud 1390 Kč a nebudu ji zvedat. 
Sám dobře vím jaké problémy jsou s prací a dovolenou u nás ve fabrice. Kdo má zájem, může 
se určitě ještě přihlásit, ale platí podmínky uvedené v bodu č. 5.  
7) DEP zůstává nadále akcí IVV. Zájemci o razítka budou opět platit 5 Kč za den. 
 
Změny v příštím roce 2012 
 
Samotné uspořádání letošní větve mě nutí zamyslet se nad uspořádáním příštího ročníku. 
 

1. Nadále bude jarní (velikonoční setkání) a jedno podzimní. Pokud nebude svátek jako 
letos, bude tam pátek všední den. 

 

      Předpoklad: Severní Čechy, jaro - Doksy, podzim - Litoměřice   
 

2. Letní putování bude mít nejvíce změn. Budou pouze dvě místa, na kterých budeme 
vždy 3 dni. Jeden den bude věnován přejezdu objednaným autobusem spolu s Vašimi 
zavazadly z místa A do místa B. Den bude věnován ubytování, prohlídce místa, 
odpočinku, putovat budeme zase až následující den. Vím, že většina toto přivítá, 
neboť každý den se balit už se většině z Vás nelíbí a tak se vlastně budeme balit jen 
dvakrát. Ve Vítkově si to všichni pochvalovali. Délka putování bude kratší, a to 6 dní 
a 7 nocí, podobně jako je tomu u akce „Léto s Fénixem“. Nástup na DEP nebude 
v pátek, ale v sobotu. To pro Vás nebude znamenat další den dovolené navíc. Jeho 
ukončení bude následující sobotu ráno a tak se v klidu dopravíte domů, vybalíte          
a připravíte do práce. 

 

3. Další změnou a pro Vás velmi příjemnou je, že se cena snižuje z dosavadních 1390 Kč 
na 1100 Kč za osobu. Bohužel nikdo nebude DEP dotovat, a to především z důvodu, 
že v krajích, kde DEP pořádáme, jsme cizinci pro úřady a také náš Jihomoravský kraj 
nás nepodpoří, neboť aktivity vyvíjíme úplně jinde. Sponzoři Vám zase řeknou, že 
turisti si mají pochodovat za své.  

 

4. Razítka budou dávána stará denní a to z oblasti, kde budeme putovat a jedno krajové 
vždy za celé putování. V létě za obě místa, za jarní a podzimní část pak až na podzim. 
Nová razítka pro finanční nákladnost dělána nebudou, jaké razítko bude pro ten který 
den tištěno, zvolí pořadatel. Akce nadále zůstává IVV s tím, že za razítko se platí 5 Kč 
za den. 

 

5. Při výběru místa budete mít možnost se rozhodnout ze dvou navrhovaných etap 
v Západních Čechách, a to buď Klášterec nad Ohří a Manětín, nebo Horažďovice         
a Mariánské Lázně. Kdo má přístup k internetu, může od léta hlasovat pro některou 
z variant, jinak vše doladíme na letošním DEPu. 

 
 
Mapky pochodu a další dopřesňující informace budou zveřejněny první týden 
v červnu. Věřím, že všichni navržené změny a opatření pochopíte, neboť vychází 
z toho, pochod uspořádat a ne se i za této poměrně složité situace vzdát. Vše je 
nyní potřeba objednat a ujasnit, ve chvílích volna na tom budu pracovat. 
V Sedlčanech to loni vypadalo s předběžnými přihláškami úplně jinak. 
 
 
 
                               S pozdravem a na setkání s Vámi se těšící  Ing. Petr Vachút 

 
 
V Brně 15.5. 2011 


